

|              |  |
|--------------|--|
| Date         | 19 October   |
| Announcement | <p>Emirati Talent Competitiveness Council and Presight announce their partnership during GITEX Global 2023</p> <p>مجلس تنافسية الكوادر الإماراتية و "بريسايت" يوقعان على اتفاقية شراكة خلال جيتكس 2023</p>   |
| Information  | <p>The Emirati Talent Competitiveness Council (ETCC) has announced the partnership with Presight at GITEX Global 203</p> <p>Under this partnership, Presight will create a single, easy-to-use, comprehensive, and holistic data platform for the Emirati workforce for ETCC that will integrate multiple large sets of workforce data, combined with advanced AI analytics to predict trends, and make forecasts across various labour market areas.</p> <p>The platform will include predictive analytics and forecasting integrated into ETCC systems, to enable insights that are focused on identifying market demand and improving the skillsets of the Emirati workforce. This will enable ETCC identify specific areas to develop partnerships and initiatives with an aim to increase employment opportunities in specialized and technical roles</p> <p>وقع مجلس تنافسية الكوادر الإماراتية مذكرة اعلان شراكة مع "بريسايت" خلال جيتكس 2023</p> <p>وستتولى "بريسايت" بموجب هذه الشراكة مهمة إنشاء منصة بيانات شاملة ومتكاملة للقوى العاملة الإماراتية لمجلس تنافسية الكوادر الإماراتية تمتاز بسهولة الاستخدام، لتدمج مجموعات كبيرة ومتعددة من بيانات القوى العاملة مع تحليلات الذكاء الاصطناعي المتقدمة، حيث يتمثل الغرض منها في توقع الاتجاهات، والتوصل إلى التنبؤات عبر مختلف مجالات سوق العمل.</p> <p>وستشتمل المنصة على تحليلات وتوقعات قائمة على التنبؤات المدمجة في الأنظمة المستخدمة من قبل المجلس، للتوصل إلى الرؤى والأفكار التي تركز على تحديد وقياس مستوى الطلب في السوق، ومن ثم الارتقاء بمجموعات المهارات التي تتمتع بها القوى العاملة الإماراتية. ومن شأن هذا النهج أن يساعد المجلس على تحديد مجالات محددة لتطوير الشراكات والمبادرات، وصولاً إلى زيادة فرص العمل المتاحة في المجالات التخصصية والفنية.</p> |